
ПРОТОКОЛ м 28
засідання депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-

економічного розвитку, підприємництва та регуляторної діяльності Володимир-
Волинської міської ради УІІ скликання

20.04.2017 р.
Присутні члени комісії: Коба С.А.; СавельєвМ.Г.; Венгер О.М.; Жук Я.І.,
Ковальчук О.А.; Принда А.П.
Присутні: Свідерський О.М., Кулікова ЛВ., Прогонюк Н.Т., Шибирин Т.В.,
Субицька О.М., Ліщук І.С.; Грищук А.В., Петрук В.М., Стемковський В. В.,
Мацюк І.М., Мороз Л.Г., Мороз Р.А., Тимосевич О.О., Самусєва Л.В., Петрович
К.І.

Порядок денний:
1. Про заходи щодо покращення фінансово - економічного стану ПТМ «Володимир -
Волинськтеплокомуненерго».
Інформує: Тимосевич О.О.
2. Про звернення депутатів Володимир - Волинської міської ради до Прем”єр -міністра України, голови Верховної Ради України, народних депутатів України щодо
збільшення оплати праці у сфері охорони здоров”я, збільшення медичної субвенції
державного бюджету на 2017 рік.
Інформує: Шевчук І.В.
3. Про зупинення знищення малого та середнього бізнесу в Україні.
Інформує: Шевчук І.В.
4. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 10.О6.2016року Ле 8/14 «Про
встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки»
Інформує: Мороз Р.А.
5. Про звернення депутатів Володимир-Волинської міської ради до Президента
України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 'щодо необхідності
підняття розміру пенсій не нижче рівня фактичного прожиткового мінімуму.
Інформує: Барщевський С.М.
6. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2016 року М913/3 «Про
міський бюджет на 2017 рік».

*

Інформує: Шибирин Т.В.
7. Про внесення доповнень до Програми економічного і соціального розвитку
міста на 2016-2017 роки, затвердженої рішенням міської ради від 24.12.2015 року Не

4/2.
Інформує:СубиЦькаО.М.
8. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 15.12.2016 року
І`Г912/5 «Про здійснення державної регуляторної політики виконавчими органами
Володимир - Волинської міської ради В 2016 році та план діяльності з підготовки
проектів регуляторних актів у 2017 році».

*

Інформує: Субицька О.М.
9. Про заслуховування звіту про роботу постійної депутатської комісії з питань з
питань бюджету, фінансів, СОЦІЗЛЬНО-ЄКОНОМЇЧНОГО розвитку, підприємництва та
регуляторної діяльності.



Інформує: Коба С.А.
10. Про підвищення тарифних розрядів педагогічних працівників, що

фінансуються з місцевого бюджету.
Інформує:Петрук В.М.
11. Про внесення змін до рішення міської ради від 08.04.2016 р. М97/З «Про

затвердження Положення про призначення
стипендій Володимир-Волинської міської

ради для обдарованої молоді «Майбутнє Володимира».
Інформує: Петрук В.М.
12. Про затвердження умов Конкурсу на відзначення премією Володимир-

Волинської міської ради «Успішний педагог» на 2017 - 2020 роки.
Інформує: Сергєєва В.Г.
13. Про зменшення вартості продажу автомобіля.
Інформує: Процька Л.С.
14. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження вартості,

стартової ціни та продаж у власність земельних ділянок несільськогосподарського

призначення.
Інформує: Процька Л.С.
15. Про внесення змін до рішення міської ради від 24.О4.2О15р. М943/8 «Про

погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження

вартості земельних ділянок та продаж у власність земельних ділянок

несільськогосподарського призначення».
Інформує: Процька Л.С.
16. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.12.2015 року Ле 2/6

“Про затвердження структури виконавчих органів Володимир -
Волинської міської

ради".
Інформує: Прогонюк Н.Т.
17. Про затвердження розпоряджень МІСЬКОГО голови, виданих у міжсесійний період.

Інформує: Ліщук І.С.
1 8. Різне.

ё

СЛУХАЛИ: голову комісіїКобу С.А., який повідомив про наявність кворуму, про правомочність

засідання, та розпочав з питання щодо необхідностіобрання тимчасово виконуючогообов'язки

секретаря комісії.

Пропозиція голови комісії Коби СА. обрати тимчасово виконуючогообов'язки секретаря комісії

Принду А.П.

ГОЛОСУВАДШ:
«ЗА» 5;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИМАЛИСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАШІІ» 1 (депутат Венгер „О.М., який спізнився

на початок засідання).
УХВАЗШЛИ: покласти виконання обов'язків секретаря на засіданні від

20.04.2017р. на депутата міської ради, члена бюджетної
комісії Принду А.П.



СЛУХАЛИ:
- Кобу С.А. щодо порядку денного засідання комісії, який запропонував включити
до порядку денного ряд додаткових питань та зміну почерговості заслуховування
окремих питань, а саме:
0 розгляд п. 3.1. проекту рішення «Про внесення змін до рішення міської ради від23.12.2016 року Л913/3 «Про міський бюджет на 2017 рік» (Інформує Шибирин Т.В.)
пунктом 1

порядку денного;
0 Про внесення доповнень до рішення міської ради від 15.12.2016 рокуМ912/5 «Про здійснення державної регуляторної політики виконавчими органамиВолодимир - Волинської міської ради В 2016 році та план діяльності з підготовкипроектів регуляторних актів у 2017 році» (Інформує Субицька О.М.) пунктом 2
порядку денного.
0 розгляд проекту рішення «Про внесення змін до Порядку розміщення зовнішньої
реклами в місті Володимирі-Волинському» (Інформує Киба Т.Я.);
- про розміщення на депозитному рахунку додаткових бюджетних коштів.
- Жука Я.І., який запропонував доповнити порядок денний комісії питанням «Про
заслуховування звіту директора Володимир-Волинського підприємства тепловихмереж «Володимир - Волинськтеплокомуненерго» про фінансово - економічнірезультати роботи підприємства за 2016 рік та про результати проходженняопалювального періоду 2016 - 2017 років на Володимир-Волинському підприємстві
ТЄПЛОВИХ МЄрЄЖ «ВОЛОДИМИР - ВОЛИНСЬКТЄПЛОКОМУНЄНЄрГО».

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» б;

«ПРОТИ» 0;
«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» 0;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: затвердити порядок денний із запропонованими змінами.

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО1. Щодо п. 3.1. проекту рішення «Про внесення змін до рішення міської ради від23.12.2016року Л913/3 «Про міський бюджет на 2017 рік»
СЛУХАЛИ: Шибирин Т.В. щодо суті пропозицій.

ВИСТУПИЛИ*
о Жук Я.І. із пропозицією не виділяти запропоновані кошти на потреби

військової частини;
командир військової частини А 2892 Заіченко К.В. щодо суті потреби;
Свідерський О.М. із інформацією щодо ситуації з майном Міністерства
Оборони України, яке знаходиться на території міста;



о Коба С.А. із пропозицією звернутися до Міністерства Оборони України про
передачу частини земель, які знаходиться на території міста, на потреби
міської громади;

о Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської ради для
прийняття позитивного рішення, з урахуванням пропозиції щодо звернення.

ГОЛОСУВАЛИ:

(ЗА) 5;

«ПРОТИ» 1;
«УТРИЫЇАЛИСЯ» О;

«НЕБРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАНЬП» О.

УХВАЛИДШ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення, з урахуванням пропозиції щодо звернення.
2. Про внесення доповнень до Програми економічного і соціального розвиткуміста на 2016-2017 роки, затвердженої рішенням міської ради від 24.12.2015 рокуЛе 4/2.
ІнформуєСубицька О.М.

СЛУХАЦШ: Субицьку О.М. щодо суті питання.
ВИСГУПИЗШ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5;

«ПРОТИ» 1;
«УТРИІУІАЗІИСЯ» О;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАІШІ» О.

УХВАЛИДШ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
3. Про заходи щодо покращення фінансово - економічного стану ПТМ «Володимир -Волинсысгеплокомуненерго».

Інформує: Тимосевич 0.0.
СЛУХАДШ: Тимосевича 0.0.щодо суті питання.

ВИСТУПИЛИ'

о Жук Я.І. із пропозицією вилучити п. 1 „2.

ГОЛОСУВАЛИ за пропозицію Тимосевича О.О.:
«ЗА» 1;

«ПРОТИ» 1;

«УГРИМАЛИСЯ» 4;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.

ГОЛОСУВАЛИ за пропозицію Жука Я.І.:
4



«ЗА» 1;

«ПРОТИ» 1;

«УТРИїХ/ІАЛИСЯ»4;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

УХВАЛИЛИ: не рекомендувати для підтримки на сесії міської ради.

Члени комісії Венгер О.М. та Жук Я.І. залишили засідання без пояснення
причини.

4. Про звернення депутатів Володимир - Волинської міської ради до Прем'єр -міністра України, голови Верховної Ради України, народних депутатів України щодо
збільшення оплати праці у сфері охорони здоров”я, збільшення медичної субвенції

державного бюджету на 2017 рік.
Інформує: Шевчук І.В.

СЛУХАЛИ: З огляду на відсутність Шевчука І.В., інформував щодо суті

звернення Свідерський О.М.
ВИСТУПИЛИ:
- Шибирин Т.В. із пропозицією доповнення звернення наступним пунктом: «2.
Недостатній розмір медичної субвенції на 2017 рік, яка не дозволяє В повній мірі
забезпечити оплату праці медичних працівників до кінця року».
- Коба С.А. із пропозицією рекомендувати винести на сесію міської ради для
прийняття позитивного рішення, з урахуванням пропозиції.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИМАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення, з урахуванням пропозиції.
5. Про зупинення знищення малого та середнього бізнесу в Україні.
Інформує: Шевчук І.В.
СЛУХАЛИ: З огляду на відсутність Шевчука І.В., інформував Свідерський О.М.,
який повідомив про зняття даного проекту з порядку денного сесії.
6. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 10.О6.2О16рокуМ 8/14 «Про
встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки»
Інформує: Мороз Р.А.

СЛУХАЛИ: Мороза Р.А. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ:
- Савельєв М.Г. із пропозицією доповнити даною пропозицією проект рішення
«Про внесення доповнень до рішення міської ради від 15.12.2016 року
М912/5 «Про здійснення державної регуляторної політики виконавчими органами
Володимир - Волинської міської ради в 2016 році та план діяльності з підготовки
проектів регуляторних актів у 2017 році».



ГОЛОСУВАЛИ:
КЗА: 4;

«ПРОТИ» О;

«УГРИМАЛИСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАНІ-П» 0.
УХВАДШЛИ: рекомендувати доповнити даною пропозицією проект рішення «Про

внесення доповнень до рішення Міської ради від 15.12.2016 року
Л212/5 «Про здійснення державної регуляторної політики виконавчими органами
Володимир - Волинської міської ради в 2016 році та план діяльності з підготовки
проектів регуляторних актів у 2017 році».
7. Про звернення депутатів Володимир-Волинської міської ради до Президента
України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо необхідності
підняти: розміру пенсій не нижче рівня фактичного прожиткового мінімуму.
Інформує:Барщевський С.М.

СЛУХАДШ: З огляду на відсутність Барщевського С.М., зачитав звернення Коба
С.А.

ВИСТУПИЛИ:
- Коба С.А. із пропозицією рекомендувати винести на сесію міської ради для
прийняття позитивного рішення, з урахуванням пропозиції комісії з питань
соціального захисту населення та у справах учасників бойових дій та членів їх сімей.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УГРИМАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

УХВАДШЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення, з урахуванням пропозиції, запропонованих комісією з питань
соціального захисту населення та у справах учасників бойових дій та членів їх сімей.
8. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2016 року МІЗ/З «Про
міський бюджет на 2017 рік».

Інформує: Шибирин Т.В.

о пропозиції по розділу 1 проекту рішення

СЛУХАДШ:Шибирин Т.В. щодо суті пропозицій
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:

«ЗА» 4;
«ПРОТИ» 0;



«УТРИІХ/ІАЛИСЯ»0;
«НЕ БРАЛИУЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію Міської ради для прийняття
позитивного рішення.
- пропозиції по розділу 2 проекту рішення

СЛУХАЛИ: Шибирин Т.В. щодо суті пропозицій

ВИСТУПИЛИ:Коба С.А. 3 пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИМАШ/ІСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
- пропозиції по розділу 3 проекту рішення

СЛУХАЛИ: Шибирин Т.В. щодо суті пропозицій
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією зняти 50000 грн. видатків на
стерилізацію бездомних собак та передати їх на ремонт доріг.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: зняти 50000 грн. видатків на стерилізацію бездомних собак та
передати їх на ремонт доріг.
за розділ 3 проекту рішення вцілому (з урахуванням пропозицій)

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИМАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
пропозиції по розділу 4 проекту рішення

СЛУХАЛИ: Шибирин Т.В. щодо суті пропозицій

ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.



ГОЛОСУВАЛИ:

«3А»4;

«ПРОТИ» О;

«УГРИМАЛИСЯ» О;

«НЕ БРАЗП/І УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАІ-П-П» 0.
УХВАДШДШ: рекомендувати винести на сесію Міської ради для прийняття

позитивного рішення.
9. Про внесення доповнень до рішення міської ради від 15.12.2016 року
11912/5 «Про здійснення державної регуляторної політики виконавчими органами
Володимир - Волинської міської ради В 2016 році та план діяльності з підготовки
проектів регуляторних актів у 2017 році».
Інформує: Субицька О.М.
СЛУХАЛИ: Субицьку О.М. щодо суті питання.
ВИСТУПИЗШ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення з урахуванням доповнення згідно пункту 6

протоколу комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА»4;

«ПРОТИ» О;

«УТРИМАШ/ІСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

УХВАЗШЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття

позитивного рішення з урахуванням доповнення згідно пункту 6 протоколу комісії.
10. Про заслуховування звіту про роботу постійної депутатської комісіїз питань з

питань бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку, „підприємництва та
регуляторної діяльності.
Інформує:Коба С.А.
СЛУХАЛИ: Кобу С.А.
ВИСТУПИЛИ: Тимосевич 0.0. з пропозицією зробити аналіз контролю за
виконанням рішень.
11. Про підвищення тарифних розрядів педагогічних працівників, ЩО

фінансуються з місцевого бюджету.
Інформує:Петрук В.М.
СЛУХАЛИ: Петрука В.М. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:

«3А»4;

«ПРОТИ» О 3

«УТРИМАЗП/ІСЯ» О;

«НЕБРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

З



УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
12. Про внесення змін до рішення міської ради від 08.04.2016 р. М97/3 «Про

затвердження Положення про призначення стипендій Володимир-Волинської міської

ради для обдарованої молоді «Майбутнє Володимира».
Інформує: Петрук В.М.
СЛУХАЛИ: Петрука В.М. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРИМАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАРП-П» 0.
УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
13. Про затвердження умов Конкурсу на відзначення премією Володимир-
Волинської міської ради «Успішний педагог» на 2017 - 2020 роки.Інформує: Сергєєва В.Г.
СЛУХАЛИ: З огляду на відсутність Сєргєєвої В.Г., інформував щодо суті звернення
Тимосевич О.О.
ВИСТУПИЛИ: Савельєв М.Г., Ковальчук О.А. з пропозиціями винести на розгляд
сесії з рекомендацією прийняти даний проект до уваги та створити робочу групу з
доопрацювання проекту.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИМАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» 0.
УХВАЛИЛИ: винести на розгляд сесії з рекомендацією прийняти даний проект до
уваги та створити робочу групуз доопрацювання проекту.
14. Про зменшення вартості продажу автомобіля.
Інформує:Процька Л.С.
СЛУХАЛИ: Процьку Л.С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» 0;
«УТРИІХ/ІАЛИСЯ» 0;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАІ-П-П» О.
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УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
15. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження вартості,
стартової Ціни та продаж у власність земельних ділянокнесільськогосподарського
призначення.
Інформує:Процька Л.С.
СЛУХАЛИ: Процьку Л.С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРИМАЛИСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАНРП» О.

УХВАДШДШ: рекомендувати винести на сесію Міської ради для прийняття
позитивногорішення. дд.

16. Про внесення змін до рішення міської ради від 24.04.2О15р. М943/8 «Про
погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження
вартості земельних ділянок та продаж у власність земельних ділянок
несільськогосподарського призначення».
Інформує: Процька Л.С.
СЛУХАДШ:Процьку Л.С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРИМАЗШСЯ»О;
«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАЬПЛ»О.
УХВАЗШЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
17. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.12.2015 року М 2/6
“Про затвердження структури виконавчих органів Володимир - Волинської Міської
ради".
Інформує:Прогоъпок Н.Т.
СЛУХАДШ:Прогонюк Н.Т. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію Міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;



«УТРИМАШ/ІСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
18. Про затвердження розпоряджень міського голови, виданих у міжсесійний період.Інформує: Ліщук І.С.
СЛУХАЛИ: Ліщук І.С. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРІ/ПХ/ІАІП/ІСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАННІ» О.

_УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивногорішення.
19. Про внесення змін до Порядку розміщення зовнішньої реклами в містіВолодимирі-Волинському.
Інформує: Киба Т.Я.
СЛУХАЛИ: Кибу Т.Я. щодо суті питання.
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської
ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРІ/ПХ/ІАЛИСЯ» О;

«НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ У ГОЛОСУВАІ-П-П»О.
УХВАЛИЛИ: рекомендувати винести на сесію міської ради для прийняття
позитивного рішення.
20. Про заслуховування звіту директора Володимир-Волинського підприємства
теплових мереж «Володимир - Волинськтеплокомуненерго» про фінансово -економічні результати роботи підприємства за 2016 рік та про результатипроходження опалювального періоду 2016 - 2017 років на Володимир-Волинськомупідприємстві теплових мереж «Володимир - Волинськтеплокомуненерго»Інформує:Жук І.Я.
СЛУХАЛИ: З огляду на відсутність Жука І.Я., інформував щодо суті зверненняКоба С.А.
ВИСТУПИЛИ:Ковальчук О.А., Принда А.П. із зауваженнями щодо суті звернення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2;

«ПРОТИ» О;



«
1;

«НЕ БРАЛИ УЧАСГЬ У ГОЛОСУВАНІ-П» 1.

УХВАПДШ:не рекомендувати для підтримки на сесії міської ради.

21. Про розміщення на депозитному рахунку додаткових бюджетних коштів
Інформує: Шибирин Т.В.
СЛУХАДШ: ЦІибирин Т.В., яка повідомила, щодо пропозиції розмістити на
депозитному рахунку додаткові бюджетні кошти у сумі 3,0 млн. гривень ( довідка
додається).
ВИСТУПИЛИ: Коба С.А. з пропозицією рекомендувати винести на сесію міської

ради для прийняття позитивного рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4;

«ПРОТИ» О;

«УТРИМАЛИСЯ» О;

УХВАЛИЛИ: погодити та надати дозвіл на розміщення на депозитному рахунку
кошти міського бюджету у сумі 3,0 млн. гривень.
22. Різне.
СЛУХАЛИ:
Кобу С.А.,який вчерговий раз нагадав про повноваження секретаря постійної комісії

а саме:
Секретарі постійних комісій:

- повідомляють депутатів і запрошених про місце проведення та час засідань
комісій;

- беруть участь в організації роботи комісій;
- ведуть протоколи засідань, оформляють їх протягом 5 днів і подають на

підпис голові постійної комісії;
- ведуть облік відвідування засідань комісій, виконання доручень членам

комісій;
- збирають інформації, довідки, матеріали перевірок, ведуть облік

документації;
і

- організовують розсилку рекомендацій, висновків і витягів з протоколу
постійних комісій; *

-ведуть діловодство комісій;
-виконують обов'язки голови комісії у разі відсутності голови та

заступника голови.
УХВАЛИІП/І: повідомити депутата Жука Я.І. про невиконання ним покладених
обов'язків секретаря постійної комісії та негайне приведення у відповідність до
підзаконних актів діловодства комісії.

Голова комісії і

а Коба С.А.

Секретар засідання с

і

Принда А.П.


